Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

12 January 2020

KTW - CIC Happy Run 2020

With the support of more than a dozen of colleagues, "Central Kowloon Route" – Kai Tak West (CKR - KTW) Project Team continued joining "Construction Industry Happy Run and Carnival 2020" organized by The Construction Industry Council (CIC) on 12 January 2020 for two consecutive years.

Apart from demonstrating perseverance, the whole project team has proven team spirit in racing across the finish line together in the Happy Run. One of the project team members also participated in newly added "Parent-Child Race" to encourage his son enjoyed the fun of racing.

Featuring Happy Run and a carnival, this charity event helped to foster strong and authentic bonds between coworkers at the same time giving back to our communities as well as promoted healthy living and sporty lifestyle in the industry.

啟德西-建造業開心跑 2020

「中九龍幹線一啟德西工程」團隊連續第 2 年參加由建造業議會於 2020 年 1 月 12 日舉辦的「建造業開心跑暨嘉年華 2020」。

在開心跑賽事當中,工程團隊除了展現毅力之外,更攜手一齊衝過終點線,徹底地將團隊合作精神發揮得淋漓盡致。此外,其中一名工程團隊成員更聯同愛兒參加今年新增設的「親子牽手跑」,身體力行宣揚建造業家庭成員參與健康運動。

是次開心跑慈善跑步比賽及嘉年華,既有助同事之間建立牢固的友誼關係,亦可回饋社會,藉此在建造業界宣揚運動健康的生活模式。



Mr. LUK Wai Hung, JP, Project Manager / Major Works of Highways Department (Middle) and CKR – KTW athletes participated in CIC Happy Run.

路政署主要工程管理處處長陸偉雄太平紳士(中)與中九龍幹線一啟德西工程團隊的運動健兒一起參與「建造業開心跑」。



KTW project team demonstrated team spirit in racing across the finish line together. 啟德西工程團隊發揮合作精神,一起衝過終點。



The whole team built wellness and camaraderie with a view to promoting healthy living and sporty lifestyle in the industry.

工程團隊在是次活動中建立了健康和友情,更促進同業勤做運動,保持健康的生活模式。